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Rapport från Skärgårdsrådet i Figeholm 

 

Den nya skärgårdsutvecklaren Anna Karlin har stora skor att fylla efter avgående Carl Hamilton som 

har verkat som sammanhållande för skärgårdsfrågor i många år, han har inga planer på att helt sluta 

med att utveckla skärgården utan har redan nya projekt på gång, närmast i tiden ska han försöka 

göra Häradsskär mer tillgängligt för båtturister även på den östra sidan.  

Dom bofasta skärgårdsborna/fastighetsägarna vill som dryftats på tidigare skärgårdsråd ha utökad 

skyddsjakt på både skarv och säl men även möjlighet att sälja både sälskinn och sälkött, man är 

bekymrad över den akuta bristen på strömming och vill att man försöker att minska kvoterna och 

flytta ut gränserna för dom stora trålarna som kommer från västkusten och andra länder. 

Man är även bekymrad över svårigheten att få bygglov för olika projekt men ser fram med tillförsikt 

mot vad regeringsskiftet kommer att innebära. 

Mötet avslutades med ett intressant besök på Figeholms Sjöfartsmuseum. 
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